
 

 

Referat fra årsmøte 2018 

Sted: Scandic Oslo Airport Gardermoen 

Tid:    Fredag 16. februar kl 18.30 – 19.30 

Det var 17 medlemmer til stede. Leder Per Erik Hagen ønsket velkommen. 

 

Saker:  

1.GODKJENNING AV INNKALLING 

Vedtak: Innkallingen vedtatt med akklamasjon. 

 

2. VALG AV DIRIGENT  

Vedtak: Gunnar Flåten valgt som møteleder 

 

3. ÅRSBERETNING  

Sekretær Ann-Berit Sagedal leste årsmeldingen og det ble åpnet for kommentarer punkt for 

punkt. I debatten ble det poengtert at det er viktig å fremme oppdretternes interesser i 

forhold til resten av travsporten, det er det ingen andre som gjør. Det ble også bemerket fra 

leder at norske hester nå kan omsettes på internettauksjonen til svenske ASVT. 

Vedtak: Den fremlagte årsmeldingen ble enstemmig vedtatt. 

 

4. REVIDERT REGNSKAP 

Leder gikk gjennom regnskapet som viste et fint overskudd. 

Vedtak: Revidert regnskap enstemmig vedtatt.  

 

5. FASTSETTELSE AV MEDLEMSKONTINGENT  



Styret foreslo å videreføre kontingenten på 300 kroner. 

Vedtak: Medlemskontingenten videreføres med 300 kroner. 

 

6. INNKOMNE FORSLAG  

Det var ingen innkomne forslag. 

 

7. VALG 

Leder av valgkomiteen, Hans Tronstad, gikk gjennom valgkomiteens innstilling. Ole Morten 

Nilsen hadde frasagt seg gjenvalg. 

Leder                                  Per Erik Hagen (gjenvalg) 

Nestleder                           Hanne Lynne (gjenvalg) 

Styremedlem                    Mona G. Langland (opprykk fra 1. vara) 

1. varamedlem                 Tom Andersen (opprykk fra 2. vara) 

2. varamedlem                 Nadja Jensen (ny)  

Revisorer:                          Stein Fossan (gjenvalg) 

                                             Lage Rosten (gjenvalg) 

Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. Godtgjørelsen til styrets medlemmer 

videreføres med 5.000 kroner til leder og 2.500 kroner til styremedlemmene, pluss varamedlemmer 

etter deltagelse. 

Referat: Per Erik Hagen 

 

 

 


